



## Studierådsmötesprotokoll 2020-04-29

<b>Närvaro:</b>	Arvid Bengtsson	Studierådsordförande
	Jakob Sinclair	Vice Studierådsordförande
	David Ekblad	Studierådssekreterare
	Adam Varg Barvesten	
	Alexander Sandström	
	Axel Svensson	
	Filip Vannfält	
	Love Barany	

§1	OFMÖ	Studierådsordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet öppnat kl 12:15.
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes.
§3	Adjungeringar	Inga adjungeringar.
§4	Godkännande av dagordningen	Mötet <b>beslöt</b> <b>att</b> godkänna dagordningen.
§5	Föregående mötesprotokoll	Mötet <b>beslöt</b> <b>att</b> läsa protokollet först. Mötesdeltagarna hade inte tillgång till protokollet i tid.
§6	Valärenden och nomineringar	Inga.
§7	Information från Externa Representanter	<ul style="list-style-type: none"><li>• EIT-Styrelsen: Under EIT-styrelsens möte tog det upp om utbildningen kommer att fortgå som vanligt i höst eller om det kommer vara digital utbildning. Med andra ord om skolan kommer vara öppen eller inte. Mer info skulle komma i maj. Sedan talades det om anställning av två nya medarbetare på institutionen. Det sista ärendet var om omstruktureringar inom EIT, de har för tillfället forskargrupper. Det tog upp om man inte skulle strukturera om till avdelningar.</li><li>• CS: Det var fler som sökte till LTH än förra året, ca 200 fler som har sökt D-programmet och ca 20 fler som sökt C-programmet. De som jobbar med ex-jobb får inte använda de givna rum de har på LTH. Det kommer att komma nya rekryter till institutionen (doktorand och någon annan).</li><li>• Kinagruppen: Ska Kina-inriktningen finnas kvar eller inte? Rapporten är inte helt sammanställd ännu. TLTH ska lägga sin input också. Adam Varg Barvesten har många åsikter om Kina (hehe). Vill SRD lägga någon input, Filip Vannfält var av åsikten att det var kul att resa till Kina på utbyte och</li></ul>



vill behålla Kina-inriktningen. Institutionerna är inte jättaggade på att ha kvar inriktningen. Reglerteknik vill inte vara kvar, de anser att det är mycket jobb, tid och resurser som krävs för att behålla inriktningen. SRD skulle kunna gå samman och lägga en kommentar om vad vi tycker. Borde prata med de studenter som har gått Kina-inriktningen. Filip Vannfält ska kolla med de studenter som var där förra året. Kolla med C, D och E om de har någon input. Arvid Bengtsson ska kolla med Hanna som är ordförande för E och informera om rapporten. Meningen är att studenterna ska läsa rapporten och sedan kommentera om de håller med rapporten eller ej. Adam Varg Barvesten ska skriva ihop de relevanta delarna och sedan skicka detta till Filip Vannfält och se vad han tycker. Det är Katja från TLTH som ska kommentera men hon har ej varit på mötena, så Adam Varg Barvesten har blivit tilldelad uppdraget att kommentera från Kinagruppen. Det kommer inte att bli en lång kommentar.

§8 Meddelanden

- Pluggkvällar:
  - Frågeställning:
    - \* Vem ska laga maten?
    - \* Vem ska inhandla råvarorna/maten?
    - \* Kommer vi att kunna ha tillgång till köket?
    - \* Var ska råvarorna/maten förvaras?
  - Möjliga lösningar:
    - \* Cafét skulle kunna inhandla råvarorna/maten åt SRD.
    - \* SRD:s funktionärer tillagar maten.
    - \* SRD:s funktionärer skulle möjligtvis kunna vara med Cafét på söndagar när de lagar sin mat och där laga maten som ska vara till pluggkvällarna.
    - \* Kan vara bäst att undvika kylvaror, då det är ont om plats i köket.
- Arvid Bengtsson, David Ekblad och Alexander Sandström ska lyfta dessa förslag med Sandra Nyström(Cafémästare).
- Arvid Bengtsson ska kolla med Staben om att boka in ett nytt möte gällande pluggkvällarna.

§9 Uppdateringar

- Oskar Damkjaer är satt på att sköta gyllene pekpinnen. Pubkvällsgrupp: Smartare än en femteklassare, vi i femman. Adam Varg Barvesten vill vara med så länge det är mazari-



- ner där!
- Ska vi ha SRD-drinkar på puben?
- §10 Pask-arenden
- Det var ett inlämningsdatum i en kurs som hade ändrats (vet ej vilken kurs).
  - En kurs hade ändrat kraven för godkänt i efterhand (vet ej kursen).
- §11 Avslutade kurser
- En tenta som skrivits i januari fick ändrade betygsgränser vilket ledde till att flera inte klarade tentan. Detta får man inte egentligen göra men de fick göra så under de rådande omständigheterna (Corvid-19).
- §12 Pågående kurser
- Kösystem - EITF95: Har släppt 3 föreläsningar av 7, ska vara laborationer i kursen men står inget om detta. Eventuellt ersätts laborationerna med inlämningsuppgifter men det är verkar som att det inte är någon som vet om hur det har blivit.
- §13 Övrigt
- Har gjort punktlister i protokollet, kolla gärna om detta blir lättare eller svårare att läsa.
- §13 OFMA
- Mötesordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet avslutat kl 13:02.
- Vid protokollet
- Justeras
- David Ekblad  
Studierådssekreterare
- Arvid Bengtsson  
Studierådsordförande